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The new issue of the humanitarian almanac publishes materials from the project “Man 
and the New Technological Way. Anthropological foresight». The project participants discuss 
what image of the future person emerges in the situation of the influence of technological 
training on him and the inevitable transformation of the person himself in this regard. The 
issue publishes both scientific articles on the subject of the project and expert interviews. 
The magazine also contains materials from the traditional headings “Conversation on the 
Doorstep”, “Philosophical Prose”, “Bookworm’s Corner”.
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В новом номере гуманитарного альманаха публикуются материалы проекта 
«Человек и новый технологический уклад. Антропологический форсайт». Участники 
проекта обсуждают, какой образ будущего человека складывается в ситуации влияния на 
него технологических тренов и неизбежной в этой связи трансформации самого человека.  
В номере публикуются как научные статьи по тематике проекта, так и экспертные интервью.

Также в журнале размещены материалы из традиционных рубрик «Разговор на 
пороге», «Философская проза», «Уголок книгочея».
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